

# FRANCINE LANDRY VALMOND MARTIN

## *Auberge Les Jardins Inn*

Auberge Les Jardins Inn in St. Jacques delivers a varied and enriching experience to the 12,000 guests who visit each year. In 2000, Francine Landry and Valmond Martin took the risk of moving their business closer to a selection of authentic Madawaska-area travel products. Next they focused their attention on redesigning the inn itself, carefully appointing every detail.

Great attention was paid to ensuring that their guests enjoy the kind of exceptional quality experience that leaves them raving:

“Auberge Les Jardins is like going home.”

Signature accommodations, a world-renowned Paris chef, a wine cellar filled with world-class wines and the New Brunswick Botanical Gardens just outside the inn’s door, are just a few reasons why Auberge Les Jardins Inn offers an unforgettable vacation. By employing 25 dedicated employees, Francine and Valmond make an important contribution to the local community, backed by a strong commitment to buy products locally and to work promoting tourism for the entire area. Strategic about their business, attentive to detail and caring about their customers, it’s easy to see why Francine and Valmond earned the New Brunswick Economic Council’s 2005 Business of the Year Award.

Auberge Les Jardins Inn de St-Jacques offre une expérience enrichissante et différente aux 12 000 visiteurs qu’elle accueille chaque année. En 2000, Francine Landry et Valmond Martin ont pris le risque de déménager leur entreprise plus près d’un secteur offrant aux voyageurs des produits authentiques de la région du Madawaska. Ils ont ensuite mis l’accent sur la reconception de leur auberge, s’attardant avec précaution à chaque détail. Ils ont voulu s’assurer que leurs invités vivent une expérience de qualité exceptionnelle qui leur permettrait d’affirmer « L’Auberge Les Jardins, c’est comme être chez soi. » Un hébergement de première classe, un chef parisien de renommée internationale, un cellier rempli de vins de classe mondiale et les Jardins botaniques du Nouveau-Brunswick à la porte ne sont que quelques-unes des raisons pour lesquelles un séjour à l’Auberge Les Jardins Inn est inoubliable. En employant 25 personnes, Francine et Valmond contribuent de façon importante à la communauté. Ils ont pris l’engagement de s’approvisionner localement et de travailler à promouvoir le tourisme dans toute la région. Une gestion stratégique, le souci du détail et la volonté de plaire aux clients, voilà pourquoi il est facile de comprendre pourquoi Francine et Valmond ont remporté le Prix de l’entreprise de l’année du Conseil économique du Nouveau-Brunswick en 2005.

THE ART  
*of*  
SUCCESS

L’ART  
*du*  
SUCCÈS



Atlantic Canada  
Opportunities  
Agency

Agence de  
promotion économique  
du Canada atlantique

Canada